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双方理解并同意，本保险单应被视为在[ 填写国家 ]生效，关于对本保险单构成、有效性，和/

或履行的解释应符合[ 填写国家 ]的法律。 

 

【可选： 

双方进一步理解并同意，由本保险单引起或与本保险单有关的任何诉讼，包括财务损失金额的
确定，仅[ 填写国家 ]法院具有司法管辖权。】 

 

本附加条款与主险条款相抵触之处，以本附加条款为准，保险单中所有其他条款、条件和限制
维持不变。 

 
 
 

Choice of Law and Venue 

 
It is hereby understood and agreed that this Policy is hereby deemed to have been executed in [ input 
country ], and any interpretation of this Policy relating to the construction, validity and/or performance of 
this Policy shall be made in accordance with the laws of [ input country ]. 
 
【Optional: 
It is further understood and agreed that any litigation which may arise under or in connection with this 
Policy, including any determination of  the amount of  Financial Loss, shall be brought only in the courts 
of  [ input country ], which shall have exclusive jurisdiction over such litigation.】 
 
ALL OTHER TERMS, CONDITIONS, AND LIMITATIONS REMAIN UNCHANGED. 

 


